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Z A P I S N I K 

30. SJEDNICE ŠKOLSKOG ODBORA 

 OSNOVNE ŠKOLE EUGENA KUMIČIĆA SLATINA 

 

NADNEVAK: 31. kolovoza 2020. godine 

NAZOČNI ČLANOVI ŠKOLSKOG ODBORA: 

1. Anita Jančić Rulj 

2. Tomislava Medvedović 

3. Rajka Avirović Gaća 

4. Danijela Fabric Fabijanac 

5. Diana Zelenka 

6. Krunoslav  Šarabok 

     

OSTALI NAZOČNI:  

1. Božica Majhen, ravnateljica 

2. Ana Podnar, tajnica  

 

SJEDNICI PREDSJEDAVA: 

1. Tomislava Medvedović,  predsjednica 

  

ZAPISNIK VODI: Ana Podnar, tajnica Škole 

 

ZAPOČETO U 12:30 SATI 

 

 Nakon pozdrava i uvodne riječi, predsjednica Školskog odbora Tomislava 

Medvedović, konstatira da je nazočno 6 od 7 članova Školskog odbora, te da Školski odbor 

može donositi pravovaljane odluke, te je predložila sljedeći 

 

 

 

D n e v n i   r e d 

 

1. Usvajanje skraćenog zapisnika 29. sjednice Školskog odbora, 

 

2. Davanje prethodne suglasnosti za zapošljavanje po uputnici Virovitičko-podravske 

županije,  Upravnog odjela za obrazovanje i demografiju: 

 

a) Marije Majer, diplomirani inženjer zaštite životne sredine, na neodređeno puno 

radno vrijeme, 40 sati tjedno, na radnom mjestu učiteljice biologije i prirode,  

 

3.    Davanje prethodne suglasnosti za nadopunu satnice učiteljici informatike Dragani 

Matić   na puno radno vrijeme, neodređeno vrijeme, 

 

4. Donošenje Odluke o imenovanju povjerenstva za reviziju i otpis knjižnične građe, 

 

5. Odabir osiguravajućeg društva za kolektivno osiguranje učenika, 

 

6. Različito. 
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Predloženi dnevni red je jednoglasno usvojen. 

 

 

 

TOČKA PRVA 

Predsjednica Školskog odbora priopćava da je prijedlog skraćenog zapisnika 29. 

sjednice Školskog odbora dostavljen uz poziv za 30. sjednicu. Otvara raspravu. Rasprave nije 

bilo.  

Školski odbor jednoglasno usvaja zapisnik 29. sjednice Školskog odbora. 

 

TOČKA DRUGA 

 Ravnateljica obrazlaže da je škola poslala Županijskom Upravnom odjelu za 

obrazovanje i demografiju potrebu za popunjavanjem radnog mjesta učitelja/ice prirode i 

biologije koje je upražnjeno zbog odlaska dosadašnje učiteljice u mirovinu. Od Upravnog 

odjela za obrazovanje i demografiju smo primili  Uputnicu o  i Odluku o prednosti pri 

zapošljavanju za Mariju Majer koja je po struci  diplomirani inženjer zaštite životne sredine. 

Stoga ravnateljica traži prethodnu suglasnost od Školskog odbora za zapošljavanje Maruje 

Majer na radnom mjestu učiteljice prirode i biologije, puno radno vrijeme, neodređeno s 

probnim radom od šest mjeseci. 

Školski odbor jednoglasno daje prethodnu suglasnost da se Marija Majer  zaposli na radnom 

mjestu učiteljice prirode i biologije, puno radno vrijeme, neodređeno s probnim radom od šest 

mjeseci. 

    

 

TOČKA TREĆA 

 Ravnateljica iznosi da je škola prema MZO iskazala potrebu za povećanjem sati 

informatike. Dobili smo odobrenje MZO. Obzirom da je Dragana Matić zaposlena na nepuno 

neodređeno radno vrijeme dužni smo njoj prvo ponuditi nadopunu satnice.  

 Školski odbor jednoglasno daje prethodnu suglasnost za nadopunu satnice učiteljici 

informatike Dragani Matić na puno radno vrijeme, neodređeno vrijeme. 

 

TOČKA ČETVRTA 

  

 Prema Zakonu o knjižnicama i knjižničnoj djelatnosti potrebno je izvršiti reviziju i 

otpis knjižnične građe te je potrebno imenovati povjerenstvo koje će provesti reviziju. 

 Školski odbor jednoglasno donosi Odluku o imenovanju povjerenstva za reviziju i 

otpis knjižnične građe. Ova odluka se prilaže uz zapisnik. 

 

TOČKA PETA 

Ravnateljica je pristigle ponude za kolektivno osiguranje učenika predočila nazočnim 

članovima školskog odbora te se nakon kraće rasprave pristupilo odabiru osiguravajućeg 

društva za kolektivno osiguranje učenika. 

Ravnateljica je predložila da to bude osiguravajuća kuća Uniqa osiguranje d.d. koju 

zastupa Agencija za zastupanje u osiguranju Paun. 

Prilazi se glasovanju. 

Školski odbor jednoglasno izabire  osiguravajuću kuću Uniqa osiguranje d.d. za 

kolektivno osiguranje učenika. 
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TOČKA ŠESTA 

 

 

Pod ovom točkom ravnateljica je upoznala članove školskog odbora s organizacijom nastave 

u školskoj godini 2020./21.  

Dale nije bilo pitanja i prijedloga.  

 

Dovršen rad u 14:00 sati 

Zapisnik je zaključen sa stranicom br. 2 

 

KLASA: 003-10/20-1/11 

URBROJ: 2189-23-08/1-20-2 


